




Uppsala Kommuns 

fastighetsaktiebolag 

§ 254 Redogörelse för det ekonomiska utfallet per den 31 augusti

VD redovisade det ekonomiska utfallet per den 31 augusti 2017. Styrelsen beslutade att 

godkänna redovisningen och lägga den till handlingarna. 

Bolagets prognos för helåret var vid tillfället för mötet inte färdigställd varför den kommer 

att tillställas styrelsen i efterhand. 

§ 255 VDs rapport

VD redovisade för den senaste tidens utveckling i Gottsunda Centrum. 

VD redogjorde för vakansläget och det arbete som görs för att minska vakanserna. VD 

konstaterade att den nya organisationen som ska arbeta med uthyrningen nu finns på plats 

och att man redan arbetar med flera intressanta uppslag. 

VD redogjorde för den pågående försäljningsprocessen av fastigheten  

 

 

VD redogjorde för den senaste utvecklingen i Storvreta. Bolaget kommer att träffa 

planarkitekten inom kort. Ett möte är även bokat för en lantmäteriförrättning där de inköpta 

fastigheterna ska läggas samman i en fastighet. 

VD avrapporterade aktuella kreditrisker. 

VD rapporterade kring aktuella organisationsfrågor. 

Styrelsen godkände rapporten. 

Beslutsärenden 

§ 256 Beslut att godkänna enkätsvar till Uppsala kommun "Må/uppfyllelse"

I Mål och Budget 2017-2019 för Uppsala kommun så fastställdes nio inriktningsmål med 

tillhörande uppdrag. Kommunfullmäktige vill nu följa upp hur väl de kommunala bolagen 

uppfyller målen varför styrelsen ska lämna svar på den enkät som tillställts bolaget. 

Styrelsen beslutade att godkänna förslaget till enkätsvar. 








